
 

 

2.maj 2024 

 
Referat  

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
HILLERØDSHOLMSKOLEN 

Tirsadg d. 7.maj 2024 
Kl. 17.00 – 19.30 

På personalerummet 
 

Mødedatoer i dette skoleår: 10/8, 12/9, 11.10, 23.11, 15.1, 27.2, 13.3, 11.4, 6.5 (årsmøde), 18.6 
 
 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Forældrerepræsentanter: Jon Kristian Lange (JL), , Søren Møller Jensen (SJ), Morten Hemme (MH), 
Mads Thorning Pelle (MT), Anders Gilberg (AG), Anna Dybdal Jansdorf (AJ), Brian Bredal Kristensen 
(BK) 
Suppleanter: Per Svejstrup (PS), Tommy Bilenberg Morøe (TM) 
Medarbejderrepræsentanter: Marianne Juul Jensen (MJ), kasper Bjerregaard (KB) 
Elevrådsrepræsentanter: Victoria 9.H og Lea 9.H 
Ledelsesrepræsentanter: Muriel L. Nielsen (ML), Michael Østergaard (ØO) 
 
Afbud: MH, PS, TM 
 
Dagsorden:         Uddybning af punktet/Referat: 
 
Valgmøde 
 
Punkt Tid  

Årsmøde 
75 min.  

 

 

Pause 5 min. 
01 

Bemærkninger til sidste mødets 
referat 

 
5 
min 

 
Ingen bemærkninger 

02 

Elevrådet 
 

5 
min 

 
Det digitale, telefonerne. Elevrådet peger på at 
9. årgang bør kunne have deres telefoner 
fremover. 
Telefonerne bruges også i undervisning. 
 

   



 

 

03 

Anbefalinger om brug af skærm i 
folkeskolen og i HFO. 
 

45 
min 

Skolebestyrelsen drøfter anvendelsen af skærm i 
skolen og i HFO med udgangspunkt i UVM’s 
sidste anbefalinger.  
Gennemgang af princip nr. 15.  
 
Der peges på at området vil drøftes fremover, 
da der er mange perspektiver der kræver at 
bestyrelsen forholder sig. 
 
Der peges på at lærere og vikarer også bruger 
telefon i undervisningstiden – til private formål. 
her behøves en opfølgning fra ledelsen. 
Lærerne løfter ikke altid deres opgaver i 
forbindelse med restriktionerne – peger 
elevrådet på. 
 
 
Principet skal op til revision, dette sættes på 
kommende bestyrelsesmøde. 
 
  

04 

Trafiksikkerhed 
 

15 
min 

 
Kort drøftelse af trafiksikkerhed omkring 
Hillerødsholmskolen og drøftelse af skolens 
trafikpolitik.  
 
 
 

06 

Meddelelser 
 
Formanden: 
 
Ledelsen: 

 

 
5 
Min. 

 
 
Formanden: 
Godt fremmøde ved årsmødet. Og et godt 
oplæg. 
Måske skulle nogle af pointerne deles bredt på 
AULA. 
Ledelsen henvender sig til Signe Stripp og hører 
til oplæget. 
 
Ledelsen: 
1.majbørn er startet – på i Gadevang og på 
Hillerødsholmsalle. 
 
  
 
 
 

07 

Evt. 

 
5 
Min. 

  
Der peges på mangelende parkering til lærerne 
på Gadevang skole. Hvilket giver bøder og andet. 



 

 

 Bestyrelsen laver hendvendelse til 
ejendomsafdelingen i kommunen. 
Søren og Brian tager sig af dette. 
 
 
Opmærksomhed og ønske om at bhk på 
gadevang indformeres klart og tydeligt inden de 
starter om onsdagen på Hillerødsholmsalle. 
 

 

Pkt. kommende møde:  
 
 
Opsummering af hvilke handlinger, der skal sættes i værk som opfølgning på 
mødet: 

 


